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RM 0052-5-30/09 
PROTOKÓŁ Nr 30/09 

z XXX Sesji Rady Miejskiej 
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim 
odbytej w dn. 18 grudnia 2009 roku. 

 

Ad. 1 - 5  
� otwarcia XXX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski;  

� w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych  

� quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski; 

� na sekretarza XXX sesji powołana został radny, Pan Grzegorz Woźniak; 

� porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem), 

protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem). 

Harcerki i harcerze z Gimnazjum im. Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Piotrkowie Kujawskim 

przekazali odebrane w Zakopanem „Światełko Betlejemskie Pokoju”. 

Dzieci z przedszkola w Piotrkowie Kujawskim złoŜyły wszystkim zebranym Ŝyczenia świąteczno – 

noworoczne oraz zaśpiewały kolędę. 

 

Ad. 6  a - i 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXX/164/09 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w 

Piotrkowie Kujawskim na 2010 rok. Pytań nie było, Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem 

uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę 

przyjęto jednogłośnie. 

 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXX/165/09 w sprawie Programu współpracy Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 

publicznego oraz wolontariatem w 2010 roku. Pytań nie było, Radni przystąpili do głosowania: za 

przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, 

uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXX/166/09 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Piotrków 
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Kujawskii na 2010 rok. Pytań nie było, Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto 

jednogłośnie. 

-  Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał 

projekt uchwały Nr XXX/167/09 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Piotrków 

Kujawski na lata 2010 – 2017. Pytań nie było, Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem 

uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę 

przyjęto jednogłośnie. 

 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski poinformował 

zebranych, iŜ projekty uchwał w sprawach dotyczących zaciągniecia zobowiązań finansowych nie 

są uchwałami, które upowaŜniają Burmistrza do zaciągania nowych zobowiązań. Są one jedynie 

kontynuacją inwestycji, które nie zostały zrealizowane w roku 2009 i przechodzą do realizacji na 

kolejny rok. 

 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXX/168/09 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego. Pytań nie było, Radni 

przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXX/169/09 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego. Pytań nie było, Radni 

przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXX/170/09 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego. Pytań nie było, Radni 

przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXX/171/09 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego. Pytań nie było, Radni 

przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
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- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał projekt 

uchwały Nr XXX/172/09 w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 

2010. 

- Pani Jolanta Zalesińska – Skarbnik Miasta i Gminy odczytała opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawach: projektu budŜetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2010 oraz 

moŜliwości pokrycia deficytu budŜetowego. Zarówno projekt budŜetu na 2010 rok jak i propozycje 

źródeł pokrycia deficytu budŜetowego zaopiniowano pozytywnie. 

 

- Pan Jarosław Waszak – Sekretarz Miasta i Gminy powiedział, iŜ w § 8 uchwały zamiast słowa 

„przychody” powinno widnieć słowo „dochody”. 

 

- Pan Wiesław Lisiecki – Radny, zapytał konkretnie jakie prace kryją się pod pojęciem „remont ul. 

1 Maja” oraz dlaczego zmniejszono wydatki na beŜące utrzymanie dróg? 

 

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iŜ myśli, ze srodki, które pozostawiono w budŜecie na 

bieŜące utrzymanie dróg wystarczą. Zmniejszenie wydatków na utrzymanie dróg przeznaczono 

wiąŜe się z remontem ul. 1 Maja. 

Radni przystąpili do głosowania, „za” przyjeciem uchwały głosowało 13 Radnych, 2 Radnych 

wstrzymało się od głosu, głosów przeciwnych nie było. Uchwała została przyjęta. 

 
Ad. 7 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 
Ad. 8 
- Pan Marian Stramowski - Radny powiedział, iŜ został zobligowany przez środowisko wiejskie do 

złoŜenia prośby o to aby wieczorami wyłączać lampy uliczne nie tylko na terenach wiejskich, ale 

takŜe w mieście. Zaznaczył przy tym, iŜ nie chodzi o główne ulice. 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, iŜ nie jest zwolennikiem 

wyłączania oświetlenia ulicznego nocą w mieście. Dodał, iŜ obecne posunięcia są wynikiem 

drastycznego wzrostu cen energii elektrycznej, która zmusza do oszczędzania. Powiedział, iŜ dzieki 

wyłączaniu oświetlenia na terenach wiejskich na noc oszczędności wynoszą około 35 %. 

- Pan Krzysztof śak – sołtys sołectwa Świątniki powiedział, iŜ takŜe jest za programem 

oszczędnościowym, ale są skupiska ludzi, jak np. Wąsewo gdzie mieszkańcy bardzo narzekają. 

Dodał, iŜ jego zdaniem w Piotrkowie Kujawskim takŜe moŜna wyłączyć oświetlenie. 

 

- Pan Arkadiusz Rybak - Radny podziękował w imieniu mieszkańców ulicy Cichej za jej remont. 
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- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy powiedział: „ W 2010 roku z podatków 

budŜet gminy zyska niewielkie pieniądze. O około 800 tys. zł mniej gmnina Piotrków Kujawski 

otrzyma z budŜetu państwa. Planuje się budŜet na poziomie około 29 mln zł, przy wsparciu 

środków unijnych. Wbrew pozorom zadłuŜenie nie wzrasta, wraŜenie takie moŜna odnieść z uwagi 

na to, Ŝe aby pozyskać środki na inwestycje i otrzymać ich zwrot trzeba najpierw wyłoŜyć środki 

własne. Uchwały o zobowiazaniach finansowych, które podjęto na dzisiejszej sesji nie są 

poŜyczkami. Są to zadania, których, z róŜnych przyczyn, nie udało się zrealizować w roku 

poprzednim i przechodzą one do realizacji na rok kolejny.” 

Pan Burmistrz poinformował takŜe, iŜ wraz z Panem Tomaszem Ciesielskim – pracownikiem 

Urzędu, jest po rozmowach z przedstawicielami Zarządu Dróg Wojewódzkich na temat zmiany 

wizerunku i remontu ul. 1 Maja w Piotrkowie Kujawskim. Przedstawiciele ZDW upierają się przy 

tym aby po remoncie ulicy moŜna było tam parkować równolegle, co wymagałoby wycięcia 28 lip, 

na co nie wyraziliśmy zgody. Nie wiadomo jakie rozwiazanie zostanie wybrane w tej kwestii przez 

ZDW, bo to właśnie do nich naleŜy podjęcie decyzji gdyŜ ul. 1 Maja jest drogą wojewódzką. 

 

- Pan Krzysztof śak – sołtys sołectwa Świątniki zapytał czy dobrze zrozumiał, Ŝe na 2010 rok 

okrojono wydatki na remonty dróg? 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, iŜ środki te nie zostały 

okrojone gdyŜ w roku 2009 na bieŜące utrzymanie dróg wydano 150 tys. zł a na rok 2010 jest w 

budŜecie zaplanowana na ten cel kwota 200 tys. zł. 

- Pan Wiesław Lisiecki - Radny poprosił o większy nadzór nad pracami równiarki na drogach 

gminnych.  

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy zaproponował aby karty pracy równiarki 

podpisywali sołtysi. 

- Pan Władysław Rybarczyk – Kierownik Zakładu Komunalnego w Piotrkowie Kujawskim 

powiedział, iŜ o zastrzeŜeniach na temat prac wykonywanych przez Zakład Komunalny wolałby 

dowiadywać się osobiście a nie na forum publicznym sesji. 

 

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy oraz Pan Piotr Siutkowski – 

Przewodniczacy Rady Miejskiej złoŜyli wszystkim zebranym Ŝyczenia swiąteczno – noworoczne. 

 

Ad. 9 
� Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej po stwierdzeniu wyczerpania tematyki 

obrad XXX sesji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia. 
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    Zamknięcie XXX Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz.  

 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Joanna Zientkiewicz: 
                         ...............................                                 Sekretarz XXX Sesji RM: 
                                                                                                 Grzegorz Woźniak 
                                                                                           ......................................... 


